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– Felújítjuk a járdákat, utakat és járdát építünk végre oda, ahol még
nincs.(Benka, Tessedik, Béke u.)

– Padokkal, pihenõhelyekkel, sétáló helyekkel, játékokkal felsze-
relt kulturált játszóhelyeket alakítunk ki a körzetben is.

– A szabadidõ hasznos eltöltésének lehetõségét teremtjük meg a
körzetben gyermeknek, fiatalak és idõsnek egyaránt.

– Az Ó-temetõt gondozott parkká alakítjuk.
– Mindent megteszek annak érdekében, hogy érvényt szerezzek a

város környezetvédelmi és állat rendeletének.
Kérem, ha egyetértenek céljaimmal, adjanak esélyt arra, hogy dol-

gozhassam a körzetért, Önökért, gyermekeikért a városért.
LEGYÜNK MI a 7. SZ. KÖRZET EGY NAGY CSAPAT!
CSINÁLJUK  EGYÜTT  !           CSINÁLJUK JOBBAN !

Szavazzanak rám nem fognak csalódni!

TISZTELT SZARVASI VÁLASZTÓ-
POLGÁR! A Magyar Szocialista Párt je-
löltjeként, az Önök támogatásával kerül-
tem be Szarvas Város Képviselõ-testü-
letébe. Képviselõi munkám során az ve-
zérelt, hogy a város érdekében olyan
döntéseket hozzunk, ami mindannyiunk
életét könnyebbé és szebbé teszi.

Az utóbbi négy év alatt sokat válto-
zott városunk, legalábbis ami a külsõt
illeti. Amit nem sikerült megoldani, az
a munkahelyek számának növelése és az
egyéni jövedelmek megfelelõ szintre ho-

zása, de ez csak együttmûködõ partnerekkel valósítható meg.
Szeretném, ha a város fejlõdése a következõ idõszakban mindannyi-

unk javát szolgálná. Olyan beruházásokat kell megvalósítanunk, ame-
lyek bevételt termelnek, amelyek segítségével vissza tudjuk fizetni a
felvett hiteleket. Ilyenek a termál energia és a bio-erõmû alkalmazá-
sában rejlõ lehetõségek. A városban élõ és dolgozó szakemberekkel
együttmûködve kell az elõttünk álló problémákat is megoldani: még
nem fejezõdött be a város egészének felújítása. A közvilágítás korsze-
rûsítését tovább kell folytatni, önkormányzati támogatással is segíte-
ni kell a lakások energia-takarékossá történõ átalakítását, a városon
belül is minden utat burkolattal kell ellátni.

Az arányokra ügyelve, a város egészében kell gondolkodni és cse-
lekedni, mint életünk legkisebb közösségében, a családban is. Egy-
mást segítve tudunk csak elõrébb jutni.

A szocialista párt politikájában fontos helyet foglal el a szolidari-
tás, a rászorulók segítése is.

Sonkolyné Szekerczés Margit
8 . vk. képviselõjelöltje

Kedves Választópolgárok! Kovács
Pál vagyok, nõs három gyermek édes-
apja. Választókörzetemben, Ezüstszõlõ-
ben a középsõ soron (III. kk. 422.) la-
kom, jelenleg a gyomaendrõdi polgár-
mesteri hivatalban dolgozom, mint épí-
téshatósági ügyintézõ. Kötõdésem a vá-
lasztókerülethez erõs. Kákán gyerekes-
kedtem,  ahol jelenleg lakom, az a nagy-
szüleim ingatlana volt, ahová sok szép
emlékem kötõdik, ezért Ezüstszõlõben
is úgy érzetem magam mindig, mintha
otthon lennék. Ezt bizonyítja az a tény

is, hogy késõbb ott építettem új családi házat és jelenleg is ott lakom
a családommal. Sirató-Bezinában igen sok barátom, jó ismerõsöm
lakik, akikhez régi, gyerekkorból származó kapcsolat fûz. A rendszer-
váltás után, mint szavazatszámláló-bizottsági tagot (1999-ig) is so-
kan megismertek és újabb barátságok születtek az ismeretségekbõl.

2002-ben is indultam az önkormányzati választásokon, nagyon sok
támogatást kaptam, (amit ezúton is ismételten megköszönök) de mi-
nimális különbséggel lemaradtam a körzet képviselõi tisztségérõl.

Miért vállalnám a képviselõi tevékenységet?
– Azért, mert olyan képviselõre van szüksége a választókerületnek,

aki helyben lakik, saját bõrén érzi a körzet problémáit, érzé-
keny az emberek felmerülõ gondjaira, bármikor elérhetõ és kész
segíteni;

– Azért, mert olyan képviselõre van szüksége a választókerületnek,
aki a mandátum megszerzése után felelõsséget vállal a választói
iránt, végigdolgozza a négy évet és nem csak az utolsó esztendõ-
ben érez késztetést (a szavazatok megszerzése érdekében) a cse-
lekvésre;

– Azért mert, ott élek, ott nevelem a gyermekeimet, közvetlenül érin-
tenek a körzet problémái. Ezeknek a problémáknak a megoldásá-
ban tevékenyen részt szeretnék venni, mert tettrekésznek érzem
magam és fel is emelném a szavam a választókerületi emberek
minél jobb boldogulása érdekében.

– Azért, mert rendelkezem mindazzal a szükséges tapasztalattal és
kapcsolatrendszerrel, ami a sikeres képviselõi munkavégzéshez
kell, hiszen a több mint húsz éves közigazgatásban eltöltött
munkám során számos problémás ügyet kellett megoldanom.
Úgy gondolom, hogy a választókerületem érdekében eredmé-
nyesen tudnám ezeket a tapasztalatokat és kapcsolatokat ka-
matoztatni.

Hogyan kívánom képviselõi munkámat ellátni?
A város érdekében:

– A mára már veszélyessé vált városi eladósodás csökkentése érde-
kében dolgoznék és a döntéseim során elsõdleges szempontként
venném figyelembe a költségvetési hiány minél kisebbre történõ
csökkentését.

– Nagy energiát fordítanék arra, hogy új munkahelyek jöjjenek létre
(a rendszerváltás után igazán prosperáló új munkahelyek nem lé-
tesültek a szükséges mértékben térségünkben) – a fiatalok itthon-
maradása és a középkorú munkavállalói réteg jobb megélhetése
érdekében.

– Támogatnám a fejlesztéseket és a beruházásokat, de figyelembe
kell venni, hogy a lakosság tûrõképessége véges, így olyan beru-
házásokra kell törekedni, amelyek nem járnak a lakosságot terhe-
lõ adók növekedésével (lásd: építményadó, iparûzési adó).

A választókerületem érdekében:
Káka körzetében célom:

– Kovács Mátyás önkormányzati képviselõ és polgármesterjelölt úr
közremûködésével kihelyezett buszváró véglegesítése és rendbe-
hozatala, valamint a Volánbusz biztonságos megfordulásához szük-
séges buszforduló kiépítése.

– A kerékpárút folytatása és közvilágítással történõ ellátása
– A lakóutak szilárd burkolattal való ellátása

Sirató-Bezina körzetében célom:
– A ma már jogosan elvárható közmûvek (ivóvíz, gáz, szilárd bur-

kolatú út, közvilágítás) a teljes településrészen való kiépítése
– A 44-es fõút felé vezetõ összekötõ út járhatóvá tétele
– A csapadékvíz és a belvíz elvezetésére szolgáló csatornarendszer

rendbetétele
Ezüstszõlõ körzetében célom:
– A kerékpárút közvilágítással történõ ellátása
– A három utcasort és a boltot összekötõ gyalogos járda felújítása,

környékének a rendbetétele – ezek után pedig a felújított és gon-
dozott állapot fenntartása. Ez azért fontos, mert a 44-es fõúton
közlekedni életveszélyes, és mindenképp el kell kerülni, hogy a
gyalogosok és kerékpárosok kétszer kényszerüljenek átkelni fõ-
úton.

– A harmadik sori útépítéssel kapcsolatos ingatlan-nyilvántartási
átvezetések végrehajtatása (amelyet a jelenlegi képviselõk nem
intéztetnek)

– Akár helyi népszavazás kezdeményezésével is kertvárossá, illetve
belterületté minõsíttetni Ezüstszõlõt

Táncsics düllõ körzetében célom:
– A kisfeszültségû elektromos hálózat átépíttetése úgy, hogy a köz-

világítás is kiépítésre kerülhessen
– A járda felújítása
– A bevezetõ földút sármentesítése, ezáltal használhatóbbá tétele

amiatt, hogy a jármûvekkel ne kelljen sáros idõben a járdán köz-
lekedni

A 9-es számú választókerület egyöntetû problémája a postaládák
környékének a rendezetlensége, illetve az, hogy esõs idõben szinte
megközelíthetetlenek. Úgy gondolom, hogy a probléma rendezése nem
igényel jelentõsebb anyagi ráfordítást, de mindenki számára fontos
ügyrõl van szó, ezért egy kis pozitív hozzáállással a körzet képviselõ-
jének a részérõl rendezhetõ lenne a probléma. Ha bizalmat kapok
Önöktõl, akkor az elsõ feladataim között fogom számon tartani a pos-
taládák ügyét.

Biztosítani szeretném azt, hogy folyamatosan kapcsolatban lehes-
senek velem, ezáltal megismerhetem a lakosság igényeit, elvárásait
(személyes megkeresés, telefonos kapcsolat, fórumok, fogadóórák),
ami véleményem szerint elengedhetetlenül szükséges, és eddig ez nem
volt bevett gyakorlat a választókerület képviselõi között.

Bízom a támogatásukban, kérem, hogy tiszteljenek meg szavaza-
tukkal!

Tisztelettel:                                                                  Kovács Pál
Tanya III. kk. 422.


